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Plats och tid Stadshuset,  KS-salen, kl 14.00-17.15. Föredragningar och nämndssammanträde. 

Deltagande Beslutande Ersättare 

 Gunvor Kvick, C 

Börje Johansson, C 

Göran Lidgren, M               ordf 

Åsa Wackelin, M 
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Lars-Erik Lindh, S 
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Kenneth Eriksson, S 

Kristofer Barta, V 

Emma Andersson, S 

 

Övriga deltagande Anna Sundström, skolchef 

Britt-Marie Bladh, handläggare 

Anders Bernhall, controller 

Anette Jonsson, sekr 

Bengt Wahlberg, personalföretr TCO 

Paula Bäckman, chef Balthazar, § 32 

Lisbeth Larsson, adm chef Balthazar, § 32 

Utses att justera Marita Hultman  

Underskrifter  

Sekreterare  

 ....................................................................  

Paragrafer § 32-49 

 Anette Jonsson   

Ordförande  

 ..................................................................   .................................................................  
 Göran Lidgren  

Justerande  

 ..................................................................   .................................................................  
 Marita Hultman  

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
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Datum för 
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anslags nedtagande 2010-04-29 
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 Anette Jonsson 
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SKN § 32 Dnr 10-40-020 

Verksamhetsberättelse 2009, Balthazar 

Beslut 

 

Informationen läggs till handlingarna. 

 

Bakgrund 

Paula Bäckman och Lisbeth Larsson informerar om innehållet i verksamhetsberät-

telsen 2009 för Balthazar – Sinnenas verkstad. 
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SKN § 33 

Anmälan av arbetsutskottets beslut 

Förteckning över arbetsutskottets beslut från sammanträdet 2010-03-10, anmäls 

och läggs till handlingarna. 

 

Handlingar 
 

Förteckning över arbetsutskottets beslut 
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SKN § 34 

 

Barnomsorgskön 

 
Beslut 

 
Informationen läggs till handlingarna. 

 

Bakgrund 

 

Nuläget för barnomsorgskön redovisas. Konstateras att inför hösten 2010 

behövs fler nya förskoleplatser för att kunna uppfylla barnomsorgsgarantin. 

 

I fortsättningen utgår punkten ”Barnomsorgskön” från dagordningen till skol-

nämndens kallelse/föredragningslista. 

Redovisningen ingår istället under punkten ”Budgetuppföljning 2010”. 
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SKN § 35    Dnr 09-199-005 

AU § 39               KS  Dnr 09-0333 

Yttrande över remiss om arbetsmiljöpolicy för Skövde kommun 

Beslut 

Skolnämnden tillstyrker förslaget och lämnar nedanstående yttrande till kommun-

styrelsen angående Arbetsmiljöpolicyn för Skövde kommun. 

Bakgrund 

Av Arbetsmiljöverkets föreskrifter om systematiskt arbetsmiljöarbete framgår att 

det hos arbetsgivaren ska finnas en arbetsmiljöpolicy som beskriver hur arbetsmil-

jöförhållandena ska vara för att ohälsa och olycksfall ska förebyggas och en till-

fredställande arbetsmiljö uppnås.  

Skövde kommuns Arbetsmiljöpolicy anger den viljeinriktning och de gemensam-

ma ramar som ska prägla arbetsmiljöarbetet och överensstämmer i huvudsak med 

den uppgiftsfördelning när det gäller arbetsmiljöarbetet som skolnämnden antagit 

2008-10-22.   

Skolnämnden pekar i nedanstående yttrandet på några punkter som bör ändras el-

ler omformuleras. 

Yttrande från skolnämnden 

5  Organisation och delegation/uppgiftsfördelning 

Arbetsmiljöverket och SKL rekommenderar begreppet uppgiftsfördelning istället 

för delegation. Begreppet delegation lutar sig mot kommunallagen och att tjäns-

temäns beslutsfattande sker på delegation av politikerna. När det gäller systema-

tiskt arbetsmiljöarbete handlar det om fördelning av uppgifter och därför tydlig-

gör begreppet uppgiftsfördelning vad det handlar om.  

 

5.1 Ansvar och befogenheter 

s. 8 sista stycket   

Kommunen har det juridiska ansvaret inte chefen, så denna del bör omformuleras.  

På sidan 7 står det att arbetsmiljöansvaret aldrig kan delegeras bort. De personer 

som får uppgifter tilldelat sig har en intern skyldighet gentemot arbetsgivaren att 

utföra uppgifterna på ett sådant sätt som är meningen. Vem som eventuellt ska 

straffas om en olycka inträffar får i efterhand avgöras av domstol.  

 

6 Riskbedömning och handlingsplan 

Stycke 2 på sidan 8  

Begreppet konsekvensbeskrivning nämns inte i AFS 2001:1, utan man talar om 

riskbedömning. För att undvika begeppsförvirring bör riskbedömning användas. 

Konsekvensbeskrivning är kopplat till mer än olycksfall och ohälsa.  
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Bilaga 2 Rutin för riskbedömning och handlingsplan 

Enl. AFS 2001:1 ska det anges om riskerna är allvarliga eller inte. 

 

Handlingar 

Remiss Arbetsmiljöpolicy för Skövde kommun 

TU från skolkontoret 

Delges 

KS 
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SKN § 36     Dnr 09-125-005 

AU § 40     KS dnr 09-241 

      

Yttrande över samrådsremiss Skövde vindkraftsplan 

Beslut 

Skolnämnden har inget att erinra mot Skövde vindkraftsplan. Enligt planen finns 

inte några närliggande förskolor/skolor. 

FN:s barnkonvention skall beaktas och barns/ungdomars bästa bör sättas i främsta 

rummet. Planen innebär att att barn och ungdomars rätt till god hälsa och utveck-

ling beaktas. 

Bakgrund 

Skövde kommun har upprättat en vindkraftsplan. Planen är ett tematiskt tillägg till 

översiktsplanen, Framtidsplanen 2015. En miljökonsekvensbeskrivning har upp-

rättats och är en del i planhandlingen. 

Vindkraftsplanen har tidigare varit utställd för samråd och inkomna synpunkter 

har sammanställts och kommenterats i en samrådsredogörelse. Framförda syn-

punkter har resulterat i en bearbetad och reviderad utställningshandling. 

Planen redovisar vilka områden som bedöms lämpliga för etablering av vindkraft-

verk, allmänna riktlinjer för placering och utformning samt vad som gäller vid en 

formell ansökan om etablering. 

Handlingar 

Samrådsremiss Skövde vindkraftsplan 

TU från skolkontoret 

Delges 

KS 
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SKN § 37    Dnr 10-36-005 

AU § 41        KS dnr 06-319 

      

Remissvar – riktlinjer för konkurrensutsättning 

Beslut 

Skolnämnden tillstyrker förslaget om riktlinjer för konkurrensutsättning med hän-

visning till tidigare lämnat yttrande över styrdokument över konkurrensutsättning 

SKN § 36, 2008-03-26 samt yttrande över förslag till policy för konkurrensutsätt-

ning SKN § 123, 2009-10-21. 

Bakgrund 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har lämnat förslag till kommunfullmäktige om 

att anta en policy för konkurrensutsättning. I denna policy föreslås att kommun-

styrelsen ska anta riktlinjer för konkurrensutsättning. 

 

Yttrande 

Ett förslag till styrdokument för konkurrensutsättning arbetades fram under 2008. 

Skolnämnden har tidigare lämnat ett yttrande över Styrdokument för konkurrens-

utsättning, SKN § 36 2008-03-26. Därefter har skolnämnden lämnat ytterligare ett 

yttrande avseende förslag till Policy för konkurrensutsättning  SKN § 123, 2009-

10-21. 

Skolnämnden tillstyrker förslaget om riktlinjer för konkurrensutsättning med hän-

visning till tidigare avlämnade yttranden enligt ovan. 

Handlingar 

Remiss, riktlinjer för konkurrensutsättning 

Upphandlingspolicy för Skövde kommun och dess bolag 

Yttrande över Styrdokument för konkurrensutsättning, SKN § 36 2008-03-26 

Yttrande över förslag till Policy för konkurrensutsättning, SKN § 123, 2009-10-21 

TU från skolkontoret 

Delges 

KS 
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SKN § 38 

AU § 43    Dnr 10-09-020 

Komplettering av skolnämndens ramanalys inför budget 2011-

2013 

Beslut 

Skolnämnden antar förslag till komplettering av ramanalys 2011-2013 enligt bila-

ga dnr 10-09-020. 

Bakgrund 

 

Skolnämnden vill efter en noggrann analys av antalet folkbokförda nya invånare i 

Skövde som är födda år 2009 göra följande komplettering av den ramanalys som 

lämnats till Ekonomistaben i februari 2010. (Bygger på siffror genom KIR klar 

först i slutet av januari 2010) 

Kommunfullmäktige antog i juni 2009 en budget och strategisk plan. I budgeten 

fastställdes ramen för år 2010 och ekonomiska ramar antogs för år 2011-2012. 

Enligt kommunens fastställda tidplan för budgetarbetet 2011-2013 ska nämnderna 

göra en analys av hur dokumenterade omvärldsförändringar påverkar nämndens 

behov av ramförändringar. Denna analys ska beslutas av respektive nämnd och 

vara inlämnad till ekonomistaben senast 2010-01-30. 

Handlingar 

Komplettering av skolnämndens ramanalys inför budget 2011-2013. 

 

Delges  

Ekonomistaben 
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SKN § 39 

AU § 45     Dnr 09-54-045 

Lokalinvesteringar Eriksdalskolan 

Beslut 

Skolnämnden begär att kommunstyrelsen tilldelar tekniska nämnden 18 miljoner 

kronor ytterligare istället för tidigare begärda 24 miljoner kronor för att genomfö-

ra ombyggnationen av Eriksdalskolan.  

Skolnämnden begär som tidigare vidare ramtillskott för tillkommande internhy-

reskostnader. 

Orsak till ändringen 

I beslutet från 2009-05-13 begärde skolnämnden 25 miljoner kronor för detta än-

damål. Summan var en mycket preliminär uppskattning av kostnaderna och gjor-

des innan ett programarbete utförts. Under hela hösten har ett noggrant program-

arbete genomförts under ledning av tekniska kontoret. Detta kostnadsberäknades 

till totalt 49 miljoner kronor.  

Efter ytterligare en översyn har denna summa minskats från 49 till totalt 43 miljo-

ner. En ombyggnation av köket ingår inte någon av dessa beräkningar utan anled-

ningen till minskningen är att en utbyggnation av själva matsalen utgår. Efter en 

noggrann analys bedöms denna vara tillräckligt stor även fortsättningsvis om ele-

verna äter i omgångar.  

Investeringen på 43 miljoner innebär följande 

Tillgänglighetsanpassning av hela skolan, fler toaletter inklusive fler HWC 

Förbindelselänk mellan husen för att göra höghuset mer tillgängligt . Kostnaden 

för denna del är beräknad till ca 7 miljoner kronor. 

Ny entré till matsalen. 

Rivning av den gamla aulan och nybyggnation av en byggnad av samma i två 

plan. Denna del kommer att inrymma lokaler för musikundervisning, administra-

tion, mötesrum, arbetsrum för personalen i B-åk 6 och personalrum. 

Ombyggnation av B-åk 6 delen som får fler lokaler genom att administartion och 

arbetsrum flyttar till den nya delen. Ny entréfunktion för de yngre åldrarna som är 

tillgänglig för personer med funktionsnedsättning. 

Bakgrund 

Skolnämnden har i en flerårsplan tillstyrkt en om- och tillbyggnation av Eriks-

dalskolan.  

Grunden för detta beslut var att elevtalen på Östermalmsområdet ökar och skolan 

behöver ytterligare lokaler för att möta det ökade elevtalet från närområdet. Denna 

ökning innebär att skolan anpassas för 515 elever.  
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Aulan används som musiksal men på grund av aulans byggnadskonstruktion och 

ljudisolering är denna mindre lämplig för musikundervisning. Skolan är byggd på 

50-talet och är enbart i begränsad omfattning tillgänglig för elever med funktions-

nedsättning.   

 

En förbindelse mellan de två huskropparna behövs för att få en bättre arbetsmiljö 

för eleverna. Därigenom skapas en ny entré till matsalen och den gamla ingången 

på baksidan, som är en ständig källa till konflikter mellan eleverna, kan användas 

till nödvändiga förändringar i köket och en bättre måltidssituation för eleverna. 

Skövde ska erbjuda en utbildning i nationell toppklass enligt ett av kommunfull-

mäktige prioriterade verksamhetsmål.  En ombyggnation enligt förslaget ger 

Eriksdalskolan goda lokalmässiga möjligheter inför framtiden med en ökad kon-

kurrensutsättning. Skolan kommer att vara tillgänglig för elever med funktions-

nedsättning enligt dagens norm.  

Skövde ska vara den ledande kommunen i Skaraborg och förväntas få ett ökat an-

tal medborgare. Elevkullarna bland de yngsta barnen ökar åter och i år föddes cir-

ka 600 barn i Skövde.  Eriksdalsområdet ökar dessutom genom generationsväx-

ling i närområdets villor och ett ökat antal elever i grundskolans yngre åldrar är 

redan ett faktum.   

Att denna ökning av elevplatser för de yngre åldrarna ska ske genom att minska 

antalet platser för de äldre årskullarna är en kortsiktig lösning. Alla nuvarande 

elevplatser behövs för att ha utrymme för ökade elevkullar både genom ökade fö-

delsetal och inflyttning.  

Handlingar 

TU från skolkontoret 

Delges 

KS 
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SKN § 40 

AU § 46    Dnr 09-35-045 

 

Lokalinvesteringar Stöpenskolan 

Beslut 

Skolnämnden begär att kommunstyrelsen tilldelar tekniska nämnden ytterligare 15 

miljoner kronor för att genomföra lokalförändringarna på Stöpenskolan.  

Skolnämnden begär vidare ramtillskott för tillkommande internhyreskostnader. 

Bakgrund 

I beslutet från 2009-05-13 begärde skolnämnden 20 miljoner kronor för detta än-

damål. Summan var en mycket preliminär uppskattning av kostnaderna och gjor-

des innan ett programarbete utförts. Under hela hösten har ett noggrant program-

arbete genomförts under ledning av tekniska kontoret. Detta kostnadsberäknades 

till totalt 35 miljoner kronor.  

Skolnämnden har i flerårsplanen 2010-2012 tillstyrkt en lokalanpassning på Stö-

penskolan. Skolan togs i bruk 1978/79 och är anpassad för ca 400 elever i huvud-

byggnaden. För några år sedan togs en paviljong bort då elevtalen minskade. Nu 

återstår en paviljong, som kan tas bort när lokalförändringen är klar. 

Golven byttes på grund av mögelproblem någon gång under 80-talet. Vissa punkt-

insatser har gjorts för att anpassa lokalerna, men skolan är sliten och i stort behov 

av renovering.  

 

En anpassning av lokalerna för en organisation med arbetslag och tillhörande 

verksamhetslokaler för ett effektivt lokalutnyttjande behöver göras. Entréer, inre 

kommunikationsvägar och elevförvaring behöver förändras för att skapa en funk-

tionellare och tryggare skola där lärarna har möjlighet till bättre tillsyn genom att 

entréerna blir mer tillgängliga. Idrottshallen är sliten och i duschutrymmena behö-

ver avskärmningar sättas upp. 

Arbetsmiljö och bättre funktionalitet ligger till grund för lokalförändringen. 

Skövde ska erbjuda en utbildning i nationell toppklass enligt ett av kommunfull-

mäktige prioriterade verksamhetsmål.  En ombyggnation enligt förslaget ger Stö-

penskolan goda lokalmässiga möjligheter inför framtiden med en ökad konkur-

rensutsättning.  

Investeringen på 35 miljoner innebär följande 

Den del av skolan, där huvuddelen av klassrummen finns, är indelad i fyra områ-

den med vardera ca 100-110 elever, har var sin entré och arbetsrum för lärarna i 

direkt anslutning till denna. Varje avdelning har 3 klassrum, 1 NO sal och en liten 

studiehall till sitt förfogande plus några grupprum. Planlösningen blir ljus och till-

gänglig och ger goda förutsättningar för undervisning samtidigt som arbetsmiljön 
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för eleverna blir avsevärt bättre. 

Denna del har kostnadsberäknats till 27 miljoner kronor. 

Programarbetet har även bedömt övriga delar av skolan, när det gäller elevernas 

lär- och arbetsmiljö. Den del som används för undervisning i musik, bild, slöjd 

och hem- och konsumentkunskap behöver delvis förändras för att skapa möjlighet 

till bättre tillsyn i en mörk och smal passage. Samtidigt blir de lokalmässiga förut-

sättningar delvis bättre för dessa ämnen. Entrén till folkbiblioteket/skolbiblioteket, 

som ligger till vänster om huvudentrén, kommer att förändras så att besökare ut-

ifrån får en neutral passage in till biblioteket. 

Dessa delar har kostnadsberäknats till sammanlagt 8 miljoner kronor. 

 

Handlingar 

TU från skolkontoret 

Delges 

KS 
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SKN § 41   Dnr 10-19-005 

AU § 49                                                   KS dnr 09-375 

 

Remissvar – Riktlinjer för beslut om taxor och avgifter 

Beslut 

Skolnämnden tillstyrker förslaget om Riktlinjer för beslut om taxor och avgifter. 

Bakgrund 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2010-01-13 att remittera ett förslag till 

riktlinjer för beslut om taxor och avgifter till samtliga nämnder för yttrande senast 

den 1 april. Riktlinjer har saknats för vilka taxor och avgifter som ska beslutas av 

kommunfullmäktige och vilka som ska beslutas av respektive nämnd. Syftet har 

varit att skapa ett regelverk för beslut om taxor som bygger både på subsidiari-

tetsprincipen och på behovet av effektiv ekonomistyrning. 

 

Förslag till beslut om riktlinjer: 

Kommunfullmäktige beslutar om en taxa/avgift skall tas ut och grunderna för be-

räkningen.  

Kommunfullmäktige beslutar om förändringar i taxa/avgift av finansiell betydel-

se, dock ej enbart uppräkning med index. 

Kommunfullmäktige kan delegera, efter bedömning av den enskilda tax-

an/avgiften, till respektive nämnd att besluta om taxa/avgift av mindre finansiell 

betydelse. 

Respektive nämnd beslutar om uppräkning med index av beslutad taxa/avgift. 

Handlingar 

Remiss - Riktlinjer för beslut om taxor och avgifter 

TU från skolkontoret 

Delges 

Kommunstyrelsen 
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SKN § 42     Dnr 10-05-005 

AU § 50     KS dnr 09-380 

                                                                         

Remissyttrande - motion om trafiksäkerhet för ungdom 

Beslut 

Skolnämnden avstyrker motionen 

Bakgrund 

Folkpartiet, genom Ulla-Britt Hagström, föreslår i en motion att Skövde kommun 

utvecklar en strategi för trafiksäkerhet bland ungdom där kunskap hos Skövde 

högskola och Gothia Innovation tas tillvara genom att utveckla ett dataspel för 

simulering av olika trafiksituationer. 

Grundskolan har ansvar för att trafikkunskap integreras i skolans olika ämnen. 

Framför allt ingår kunskapsområdet trafik i samhällskunskap, naturorienterande 

ämnen, teknik och idrott och hälsa. Kunskaperna integreras i lämpliga samman-

hang ibland i längre temaområden. Undervisningen kopplas oftast till olika årsti-

der. Det kan exempelvis handla om säkerhetsrisker i trafiken och då kan man ta 

upp bromssträckor i olika väderlek och med olika hastighet. Ibland ordnas mör-

kerkvällar för föräldrarna. Förskolor och skolor har en Trafikinformatör från tek-

niska förvaltningen till hjälp vid dessa aktiviteter.  

Trafikinformatören arbetar i första hand med information och aktiviteter för att 

trygga skolvägen för våra elever.  

Handlingar 

Remiss - motion om trafiksäkerhet för ungdom 

TU från skolkontoret 

 

Delges 

KS 

  



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Skolnämnden 2010-03-24 17 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 43 Dnr 10-06-005 

                                                                KS dnr 09-381 

Remissyttrande - motion om ekologisk bomull 

Beslut 

Skolnämnden avstyrker motionen med hänvisning till nedanstående yttrande.  

Upphandling sker i enlighet med upphandlingspolicy för Skövde kommun och 

dess bolag. 

 

Yrkande 

 

Lars-Erik Lindh, S, yrkar bifall till motionen. 

 

Ordföranden ställer proposition på arbetsutskottets förslag och yrkandet om bifall 

till motionen. 

 

Ordföranden finner att skolnämnden beslutat enligt arbetsutskottets förslag. 

 

Reservation 

 

Lars-Erik Lindh, S, reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Bakgrund 

 

Den socialdemokratiska fullmäktigegruppen har inkommit med en motion med ett 

yrkande att kommunfullmäktige i Skövde utreder möjligheterna att köpa produk-

ter tillverkade av ekologisk bomull till förskolor och äldrevården. 

Yttrande 

Skolförvaltningen följer det regelverk som framgår av upphandlingspolicy för 

Skövde kommun och dess bolag. Av denna policy framgår bland annat under ru-

briken miljökrav att all upphandling ska vara inriktad på att de upphandlade va-

rorna och tjänsterna ska bidra till en ekologiskt hållbar utveckling. Koncernens 

antagna miljödokument ska alltid beaktas vid upphandling under förutsättning att 

de inte strider mot lagen om offentlig upphandling. I upphandlingar ska miljökrav 

ställas i enlighet med Miljöstyrningsrådets kriteriedokument. 

Kommunens upphandlingsfunktion ställer för närvarande inte specifka krav på 

ekologiska produkter vid upphandling. Däremot tas hänsyn till Miljöstyrningsrå-

dets kriterier. Exempel på hur kraven tillgodoses är genom olika miljömärkningar 

såsom Öko-Tex Standard 100, Bra Miljöval, ISO 14001 m fl. eller Svanen. 

Handlingar 

Remiss - motion om ekologisk bomull 

Upphandlingspolicy för Skövde kommun och dess bolag 



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Skolnämnden 2010-03-24 18 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

Delges 

KS 

  



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Skolnämnden 2010-03-24 19 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 44     Dnr 10-35-005 

AU § 52     Dnr KN 10.03 

Yttrande över utvecklingsplan för barn- och ungdomskultur för 

Skövde kommun 

Beslut 

Skolnämnden återremitterar utvecklingsplanen för barn- och ungdomskultur för 

Skövde kommun till kulturnämnden då de ekonomiska konsekvenserna av försla-

get saknas i dokumentet. 

Bakgrund 

Under 2009 har en Utvecklingsplan för barn- och ungdomskultur för Skövde 

kommun tagits fram av en arbetsgrupp bestående av representanter från kulturför-

valtningen, skolförvaltningen och utbildningsförvaltningen. Planen har till syfte 

att garantera alla barn och ungdomar inom förskolan, grundskolan och gymnasiet 

får tillgång till kulturupplevelser och skapande verksamhet av hög kvalitet. 

Några punkter ur Utvecklingsplanen för barn och ungdomskultur 

 

I planen beskrivs en framtida struktur där alla medel som skolorna använder till 

kultur samlas i en pott och administreras centralt. Även busskostnader förväntas 

läggas där.  

I planen beskrivs även en önskan att permanenta de projekt som nu drivs med ex-

tra projektmedel från Skapande skola. 

Organisationen föreslås bestå av kulturombud på varje enhet precis som idag. 

Dessutom föreslås att varje område, som t ex centrala området, dessutom ska ha 

en områdesansvarig kulturledare. Kostnaden för denna organisation framgår inte. 

Handlingar 

Remiss – utvecklingsplan för barn- och ungdomskultur 

TU från skolkontoret 

Delges 

KN 

  



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Skolnämnden 2010-03-24 20 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 45 

AU § 47     Dnr 10-55-020 

Budgetuppföljning 2010, 2 månader 

Beslut 

 

Skolnämnden lägger informationen till handlingarna. 

 

Bakgrund 

Skolförvaltningen ska månadsvis redovisa utfall av kostnader och intäkter m.m. 

inom nämndens ansvarsområde till skolnämnden.  

 

Handlingar 

 

Skolnämndens redovisade kostnader och intäkter januari - februari 2010 

TU från skolkontoret 

  



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Skolnämnden 2010-03-24 21 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 46 

AU § 48     Dnr 09-166-020 

 

Beslutsattestanter 2010 - komplettering 

Beslut 

Nya beslutsattestanter inom skolnämndens verksamhetsområde utses enligt bilaga 

dnr 09-166-020.  

 

Handlingar 

TU från skolkontoret 

Delges 

EK 

  



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Skolnämnden 2010-03-24 22 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 47 

 

Anmälan av delegeringsbeslut 

Beslut 

Nedanstående delegeringsbeslut anmäls och läggs till handlingarna. 

 

Bakgrund 
 

Förteckning över anställningsavtal 2010-02, tillsvidare  

Förteckning över anställningsavtal 2010-02, visstid 

 

Delegeringsbeslut nr 2010-03:001– 2010-03:015, 018-023 

Delegeringsbeslut nr 2010-03-016-2010-03-017, vårdnadsbidrag. 
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Skolnämnden 2010-03-24 23 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 48 

Skolans arbetsorganisation och arbetsmiljö 

Beslut 

 

Skolnämnden ger skolchefen i uppdrag att utreda hur skolans arbetsorganisation 

kan förändras för att nå målet ”En skola i nationell toppklass” och att personalen 

ska uppleva att de hinner med sitt arbete.  

 

Bakgrund 

 

Skolans arbetsorganisation bygger till stor del på tradition och inte på vad modern 

forskning säger om barn och elevers lärande. Skövde ska ha en ”Skola i nationell 

toppklass” och detta förpliktigar att vi måste titta på alla delar av organisationen, 

inte endast lärares kompetens, arbetsledning osv.  

Den organisation som finns upplevs också som stressande, 20% av förvaltningens 

personal säger att de inte hinner med sitt arbete och 40% att de har svårt att hinna 

med.  
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SKN § 49 

Skolchefen informerar 

Sammanträde med gemensamt AU 
 

Skolchefen informerar från sammanträde den 17 mars 2010 med det gemensamma 

arbetsutskottet (UNAU och SKNAU). 

Ny skollag 

 

Skolchefen berättar om  att den 20 april 2010 kommer rektorer att få information 

om den nya skollagen. 

 

Föräldramöte, Våmbskolan 
 

Skolchefen informerar om att hon avser att bjuda in berörd personal och berörda 

föräldrar till möte gällande Våmbskolans lokaler.  

 

Förändringar, familjedaghem 

 

Skolchefen informerar om verksamhetsförändring för dagbarnvårdare i Timmers-

dala, Skultorp och Hentorp.   

Vidare informeras om att den allergiavdelning som finns i förskolan Hattstugan 

flyttas till Rydsenheten.  

 

 

 

 

 


